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Abstract (en)
The torch has a cylindrical battery housing (3) whose end is formed with a current-conducting contact area (8). A contact spring (6) e.g. helical
spring and leaf spring, is formed with contact points. A battery is mounted in the battery housing. The contact points join a pole of the battery
mounted in the housing to contact surfaces of the housing. The contact points are arranged on opposite ends of the contact springs. An end cap (5)
is formed with an external thread (11). A radial section (9) is assembled with the contact area of the battery housing.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Taschenlampe (1) mit einem zylinderförmigen Batteriegehäuse (3) an dessen einem Ende eine stromleitende
Kontaktfläche (8) ausgebildet ist, einer Endkappe (5) sowie einer Kontaktfeder (6) mit Kontaktpunkten, die einen Pol einer im Batteriegehäuse
gelagerten Batterie (4) mit der Kontaktfläche des Batteriegehäuses verbindet. Um Kontaktstellen zu reduzieren und zudem einen sicheren und
stabileren elektrischen Kontakt zu ermöglichen, ist erfindungsgemäß vorgesehen, dass die die Kontaktpunkte an gegenüberliegenden Enden der
Kontaktfeder angeordnet sind.
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